

Terms and Conditions:

1. 每個領獎代碼只可使用一次，及只可換領 5,000 Club 積分。
2. 領獎代碼不可用以換領現金，並不得退還及轉售，如有任何遺失亦不獲補發。Mox 不會就任何優惠代碼失效、遺失或演唱會延誤或停止等負責。
3. Club 積分使用有效期：兌換後 24 個月內有效。
4. 每個 The Club 會員可用於兌換領獎代碼的 Club 積分一次，符合條件的客戶需於獲取從 Mox 發送的兌換電郵當日及其後 30 日內兌換 Club 積分，過期則視為客戶自願放棄 Club 積分。
5. 於 The Club 的購物與獎賞平台賺取及使用 Club 積分受其條款及細則約束 (<https://shop.theclub.com.hk/terms-and-conditions>)。欲賺取 Club 積分，你必須已登記成為 Club HKT Limited 營運的 The Club 會員獎賞計劃（「The Club」）的會員，並成功啟動 The Club 會員帳戶。Club 積分之計算及兌換受 The Club 的條款及細則約束，詳情請參閱 The Club 之網頁 <https://www.theclub.com.hk/zh/terms-and-conditions.html> 或向 The Club 查詢。

1. Each redemption code can only be used once and is ONLY applicable for the redemption of 5,000 Clubpoints.
2. The redemption code cannot be exchanged for cash, returned or resold and will not be replaced if damaged.
3. Clubpoints validity: valid for 24 months after redemption.
4. Each The Club account can be used to redeem Clubpoints for the Redemption Code Promotion once. Eligible customers must redeem their Clubpoints within 30 days following the day you receive the redemption email from Mox, after which time the customer will be deemed to have voluntarily forfeited the Clubpoints.
5. Usage of Clubpoints in The Club Shopping and Rewards platform is subject to terms and conditions (<https://shop.theclub.com.hk/terms-and-conditions>). To earn Clubpoints, you must have registered as a member of The Club loyalty programme ("The Club") operated by Club HKT Limited and successfully activated The Club membership account. The calculation and redemption of Clubpoints are subject to The Club's terms and conditions. For details, please refer to <https://www.theclub.com.hk/en/terms-and-conditions.html> or contact The Club.